
Aanleiding

Opdracht tot onderzoek nieuwbouw Draaikom

Nieuwbouw Draaikom in relatie tot Versa Welzijn en TiidvoorMeedoen

Uitbreiding onderzoek als gevolg van onvoldoende dekking voor structurele lasten

‘Bij de behandeling van de voorjaarsnota 2020 is de nieuwbouw van wijkcentrum De Draaikom 
opgenomen op de prioritering onder categorie 2: wel noodzakelijk, geen financiële dekking van 
structurele lasten. In verband met de bezuinigingen en het feit dat Huizen over relatief veel 
welzijnsaccommodaties beschikt is besloten om eerst onderzoek te doen naar een mogelijke

Omdat de in overleg met gebruikers vastgestelde gewenste omvang van het wijkcentrum dus 
budgettair niet mogelijk bleek is het onderzoek gestart naar de heroriëntatie op de 
welzijnsaccommodaties. Via de lijst met toezeggingen bent u dit voorjaar diverse malen geïnformeerd 
over het huidige onderzoek:

In de openbare gecombineerde vergadering van de raadscommissies ABM, Fysiek Domein en Sociaal 
Domein d.d. 17 juni 2021 heeft wethouder Hoelscher op vragen vanuit de commissie toegezegd te 
komen met een nadere onderbouwing van de keuzes en afwegingen van de beslispunten in het 
raadsvoorstel 'Uitgangspunten herschikking welzijnslocaties’ voorafgaand aan de raadsbehandeling 
op 1 juli 2021.

Op basis van de eerdere besluiten is in de periode tussen januari 2019 en januari 2020 een uitgebreid 
voorbereidingstraject doorlopen met Versa Welzijn, TijdvoorMeedoen (TvM) en onze projectadviseur 
Res & Smit om een gezamenlijk programma van eisen (PvE) op te stellen met daaraan gekoppeld een 
stichtingskostenraming. Het huidige wijkcentrum is 1300 m2. Op basis van de programmawensen van 
Versa (Geheugenhuis) en activiteiten TvM was overeenstemming bereikt over een wijkcentrum van 
1760 m2. Voor de realisatie van dit PvE waren onvoldoende structurele middelen beschikbaar, 
vandaar dat het college hiervoor bij de behandeling van de voorjaarsnota 2020 geen voorstel aan de 
raad kon voorleggen. Over het uitstel van de besluitvorming tot aan dit moment bent u eerder via 
diverse mededelingen door wethouder Hoelscher geïnformeerd.

Onderbouwing keuzes en afwegingen onderzoek herschikking welzijnslocaties 
(versie 23 juni 2021)

In het raadvoorstel wordt verwezen naar eerdere besluitvorming. Uit die eerdere besluitvorming komt 
de onderzoeksopdracht voort:

1. In de raadsvergadering van 1 juli 2018 heeft de raad ingestemd met het voorstel 'Actualisering 
meerjarenonderhoudsplannen gemeentelijk vastgoed 2018’ (zie bijlage 1 bij deze notitie), 
waaronder beslispunt 5:
'Kennis nemen van de noodzaak tot nieuwbouw van Wijkcentrum De Draaikom. Omdat op dit 
moment geen dekking voorhanden is voor de kapitaallasten bij nieuwbouw, zal een separaat 
voorstel aan uw raad worden voorgelegd als deze dekking gevonden is.’

2. Het onderzoek naar de nieuwbouw is opgenomen in de Programmabegroting 2021 (programma 
Sociale infrastructuur), die in de raadsvergadering van 5 november 2020 door de raad is 
vastgesteld:
'Gelet op de bouwkundige staat van Wijkcentrum De Draaikom is nieuwbouw noodzakelijk.'



Breedte onderzoeksopdracht
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Achterliggende stukken en gespreksverslagen
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Via een mededeling van wethouder Hoelscher in februari jl. bent u geïnformeerd over het feit dat ook 
de definitieve huisvesting van Jeugd en Gezin bij dit onderzoek wordt betrokken.

herschikking van de welzijnslocaties. De gewenste nieuwbouw van een wijkcentrum op de Draaikom 
maakt deel uit van dit onderzoek. Naar verwachting wordt hierover bij de behandeling van de 
voorjaarsnota 2021 aan de raad gerapporteerd. ’

In voorliggend raadsvoorstel voor de raad van 1 juli is per beslispunt aangegeven met welke 
organisaties en gebruikers allemaal is gesproken en welke opties zijn onderzocht. De hoofdconclusies 
uit dit onderzoek zijn samen te vatten in de volgende 4 punten:

Gelet op de vele uitdagingen in het Sociaal Domein wordt voorgesteld om de huidige wijkcentra te 
behouden en het huidige wijkcentrum op de Draaikom van 1300 m2 te vervangen door een kleiner 
wijkcentrum van 800 m2, waarvan ongeveer de helft voor Jeugd & Gezin, de andere helft behoudt 
ontmoetingsfunctie voor de buurt. En zoveel mogelijk gebruik maken van eikaars ruimten. 
De bestaande wijkcentra intensiever en efficiënter gebruiken door leegstaande ruimtes 
(bijvoorbeeld als vertrek van peuterspeelzalen) opnieuw te gaan verhuren en ruimtes die 
incidenteel worden verhuurd beter te gaan benutten. Daarnaast samenwerking tussen 
organisaties zoals Versa en de Brassershoeve stimuleren, taken meer ambulant uitvoeren en 
waar mogelijk verhogen van de inkomsten door betere verhuurbaarheid (benedenverdieping 
Holleblok 12).
Twee gebouwen met een maatschappelijke functie slopen en inzetten voor woningbouw: De Jan 
van Galenstraat, waar al besluitvorming over heeft plaatsgevonden en Trompstraat 1 die nu ter 
besluitvorming voor ligt. Dit gebouw heeft overigens nu geen welzijnsfunctie, maar werd verhuurd 
aan een commerciële partij (BALA).
Door in te stemmen met voorliggend raadsvoorstel is voldoende huisvesting beschikbaar om de 
huidige en toekomstige uitdagingen binnen het Sociaal Domein vorm te kunnen geven.

In het kader dit onderzoek heeft intensief overleg plaatsgevonden met Versa Welzijn over de 
taken binnen het Sociaal Domein en de huisvesting die daarbij zou moeten horen. Een overzicht 
van dit proces is opgenomen in bijlage 2A bij deze notitie en het locatieonderzoek van Versa als 
bijlage 2B. Met TvM heeft inhoudelijk geen overleg meer plaatsgevonden, omdat het PvE voor die 
organisatie in het voortraject helder is omschreven en dit niet wezenlijk gewijzigd is. 
In bijlage 3 bij deze notitie treft u het verslag aan van het bestuurlijk overleg met de Egelopvang 
op 28 januari 2021.
In bijlage 4 vindt u de afspraken met de Brassershoeve naar aanleiding van de gesprekken 
tussen gemeente en Brassershoeve.
De afspraken uit de overleggen met en informatie aan Osorezu (Trekkerweg) op 15 januari 2021, 
22 maart 2021 en 20 april 2021 zijn vastgelegd in bijlage 5.
Met Stichting Kinderopvang Huizen is gesproken over kinderopvang Koelemoes in de Trekkerweg 
en interesse vanuit de SKH voor huur van ruimtes in Holleblok 12, waarover op 8 juli een 
vervolggesprek plaatsvindt. Voor wat betreft de Trekkerweg: SKH wil daar voorlopig zeker blijven 
huren tot er meer duidelijkheid is over de clusterschool.
De conclusie van de gesprekken met Jeugd en Gezin over de nieuwbouw is vastgelegd in het 
raadsvoorstel. Dit is mede naar aanleiding van het niet doorgaan van de verbouwing van 
Holleblok 12 vanwege de hoge verbouwkosten. Hierover heeft u eerder dit jaar een mededeling 
van wethouder Hoelscher ontvangen. De tijdelijke huisvesting vindt plaats in de ruimte die de 
GGD al jaren huurt aan de Trekkerweg + de ruimte die de Fotoschool eind maart heeft verlaten.
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Als gevolg van Corona had de Fotoschool afgelopen voorjaar aangegeven de huur niet langer te 
kunnen betalen. Zij hebben in goed overleg de huur opgezegd met voor de gemeente een 
inspanningsverplichting op per 1 september 2021 (als hun activiteiten weer kunnen starten) 
vervangende huisvesting te vinden (zie bijgaande brief van 19 maart jl. in bijlage 6 met de formele 
opzegging van de Fotoschool als uitkomst van ons traject). U bent hierover geïnformeerd via de 4® 
tussenrapportage CO\/ID-19. Wij zijn nu met hen in gesprek over een ruimte in Holleblok 12. 
Mede als gevolg van Corona heeft BALA de huur van de Trompstraat opgezegd. Als commerciële 
organisatie kwamen zij niet in aanmerking voor kwijtschelding van de huur door de gemeente . U 
bent hierover geïnformeerd via de 4® tussenrapportage COVID-19. De landelijke 
compensatiemaatregelen waren volgens BALA (een overkoepelende organisatie die 
onderverhuurd aan met name ZZP-ers) niet toereikend om door te kunnen en willen gaan, zeker 
met het vooruitzicht dat de huur toch per 1 januari 2021 zou worden opgezegd vanwege wijziging 
van de bestemming. BALA is van die wijziging door het college op de hoogte gebracht naar 
aanleiding van het raadsbesluit over de mogelijke woningbouwlocaties. In goed overleg (zie 
bijlage 7) is met BALA tot het einde van dit jaar een antikraak gebruiksovereenkomst gesloten, 
zodat de gebruikers hun activiteiten geleidelijk kunnen afbouwen tegen een schappelijke 
antikraakvergoeding.
Voor de maatschappelijke gebruikers van de Jan van Galenstraat is of wordt in de loop van dit 
jaar vervangende huisvesting gevonden. De Model Spoor Club Huizen is dit voorjaar in goed 
overleg tussen de club, de gemeente en SRO Huizen verhuisd naar de bovenkantine van sporthal 
Wolfskamer, die weinig werd gebruikt. Voor Vogelvreugd en Kleindiervereniging Sport en 
Genoegen wordt komend najaar vervangende huisvesting gezocht. Hun gebruiksovereenkomst is 
tot eind 2021 verlengd. Vogelvreugd vergadert maandelijks op een doordeweekse avond. Sport 
en Genoegen heeft behoefte aan een wekelijkse avond en beperkte opslagruimte. Beide 
organisaties houden één keer per jaar een tentoonstelling.


